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§ 8 
Tertialrapport 1 2024 för Järva stadsdelsnämnd  
JÄRVA 2024/440 
 

Beslut  
1. Tertialrapport 1 för år 2024 godkänns och överlämnas till 

kommunstyrelsen och stadens revisorer. 
2. Ansökan om medel för demokrati och mänskliga rättigheter 

om 0,5 mnkr avseende projekt Scale görs hos 
kommunstyrelsen, se bilaga 3. 

3. Ansökan om medel för biologisk mångfald om 0,5 mnkr 
avseende bekämpning av invasiva arter görs hos 
kommunstyrelsen, se bilaga 3. 

4. Ansökan om medel för trygghetsinvesteringar om 3,0 mnkr 
avseende multisportplan i Rinkeby görs hos 
kommunstyrelsen, se bilaga 4. 

5. Ansökan om medel för trygghetsinvesteringar om 0,3 mnkr 
avseende upprustning av gångväg Tallåsvägen görs hos 
kommunstyrelsen, se bilaga 4. 

6. Ansökan om medel för kompetensutveckling om 324 400 
kronor avseende geriatrik- salutogent förhållningssätt inom 
äldreomsorg, se bilaga 5 

7. Ansökan om medel för kompetensutveckling om 396 800 
kronor avseende psykisk hälsa hos äldre, se bilaga 6. 

8. Ansökan om medel för kompetensutveckling om 214 672 
kronor avseende demens, stjärnmärkning Rinkeby vård och 
omsorgsboende, se bilaga 7. 

9. Ansökan om medel för kompetensutveckling om 107 136 
kronor avseende palliativ vård, se bilaga 8. 

10. Ansökan om medel för kompetensutveckling om 298 200 
kronor avseende kost inom geriatrisk vård och omsorg, se 
bilaga 9. 

11. Ansökan om medel för kompetensutveckling om 254 000 
kronor avseende Silviahemscertifiering beställarenheten, se 
bilaga 10. 

12. Nämnden anmäler omslutningsförändringar om totalt 93,1 
mnkr. 

13. Nämnden godkänner förvaltningens förslag till ändrat 
målvärde för indikator under mål 1.3. 

14. Beslutet förklaras omedelbart justerat. 
 
  
Förslag till beslut 
Ordföranden Rashid Mohammed (V) föreslog att nämnden skulle 
besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 
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Beslutsgång 
Nämnden beslutade enligt förvaltningens förslag. 
  
Särskilt uttalande 
Ole-Jörgen Persson m.fl. (M), Carolina Rosén (L) och Patrick 
Amofaha (C) lade fram ett särskilt uttalande enligt följande: 
  
Arbetet i Järva stadsdelsnämnd tar sin utgångspunkt i Moderaternas, 
Liberalernas, Centerpartiets och Kristdemokraternas gemensamma 
vision för Stockholms framtid: En modern, frihetlig, trygg, hållbar, 
tillåtande och framtidsinriktad stad, med en mångfald av människor, 
företag och föreningar. Vi bejakar stadens styrkor och särart, och 
framförallt tror vi passionerat på stockholmarnas potential och 
möjligheter att var och en och tillsammans forma sina egen framtid 
och förverkliga sina drömmar. 
  
I vårt Stockholm bemöts utmaningar genom samarbeten mellan 
staden, företagen, akademin och det civila samhället. Hit ska 
forskare, turister, investerare och studenter från hela världen söka 
sig. Stockholm ska vara en stad för alla – barn och unga, vuxna och 
äldre, inflyttade och de som bott här hela livet, företagare och 
anställda. Vi tror på stockholmarnas förmåga och rätt att bestämma 
över sina egna liv och därför är det också viktigt att alla 
stockholmare är en del av samhällsbygget och både vill och kan 
bygga sig en bättre framtid. Stockholm ska fortsätta utvecklas i takt 
med vad stockholmarna önskar, behöver och drömmer om. 
  
Vi står på stockholmarnas sida och har en tydlig målsättning med 
vår politik, att lösa de problem som stockholmarna upplever. Det är 
inte ett löfte om att politiken kan lösa alla problem. Men det är ett 
löfte om att vi ska lösa de problem som bara kan lösas genom 
politiska beslut. Vi ska värna och utveckla Stockholm och ta tillvara 
på dess unika karaktär och skönhet. När staden utvecklas ska det 
göras med samförstånd med de som bor här. 
  
Vi accepterar aldrig att människor i Stockholm får sin frihet 
begränsad på grund av diskriminering, rasism, antisemitism eller 
otrygghet. Vi arbetar målmedvetet för ökad frihet genom kraftfulla 
insatser mot den brottslighet som idag orsakar svåra problem i delar 
av staden och som begränsar människors frihet. 
  
Ordning och reda i stadens ekonomi är en förutsättning för att alla 
verksamheter i staden ska fungera. Service och omsorg till 
stockholmarna är utgångspunkten i stadsdelsnämndernas 
verksamheter, oavsett som den handlar om förskola, äldreomsorg, 
stadsmiljöarbete eller någon annan fråga som stadsdelsnämnderna 
tar beslut om. är bekymrade över det befarade underskottet inom 
äldreomsorgen. Vi förutsätter att majoriteten och förvaltningen tar 
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till de nödvändiga åtgärder som behövs för att komma till rätta med 
detta. Vi vill också påpeka vikten av att ta höjd för nödvändiga 
åtgärder gällande befarade behov inom socialtjänsten, både inom 
placeringar samt när det gäller försörjningsstöd. Mer behöver göras 
från stadens sida för att motverka att behovet av försörjningsstöd 
ökar och se till att de hushåll som länge varit i behov av 
försörjningsstöd kommer ut i egen försörjning.  
 
Handlingar i ärendet 

 1610353 (Godkänd - R 1) Tertialrapport 1 2024 Järva 
stadsdelsnämnd 

 1610351 Bilaga 1 Tertialrapport 1 2024 Järva 
stadsdelsnämnd 

 1610346 Bilaga 2 SDN01 Blankettset T1 2024 
 1610349 Bilaga 3 Ansökan om budgetjusteringar drift 
 1610347 Bilaga 4 Ansökan om budgetjusteringar 

investeringar 
 1610340 Bilaga 5 Geriatrik salutogent förhållningssätt ÄO 
 1610341 Bilaga 7 Demens Rinkeby VoB 
 1610342 Bilaga 6 Psykisk hälsa och ohälsa hos äldre 75hp_ 
 1610343 Bilaga 11 Åtgärdsplan 2024, Järva 
 1610345 Bilaga 8 Palliativ vård 
 1610348 Bilaga 10 Silviahems certifiering beställarenheten 
 1610350 Bilaga 9 Kost inom geratrisk vård och omsorg 
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